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Vragen en opwaardering m.b.t. SB PIP Uitbreiding transformatorstation BreukelenKortrijk 
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
SGP 1 Op welke wijze zijn de omwonenden 

meegenomen in het traject? En op welke 
manier is hun input verwerkt in dit plan?  

Er zijn een 8 inloopavonden geweest. 
Tijdens de 1e inloopavond werd er informatie 
gegeven over de uitbreiding van het 
transformatorstation, het locatieonderzoek 
waarbij aangegeven is dat omwonenden ook 
een alternatieve locatie konden aandragen 
en is er gesproken over het proces voor het 
opstellen van het inpassingsplan. De 2e 
avond werd een terugkoppeling gegeven 
over het locatieonderzoek en de door 
omwonenden aangedragen alternatieve 
locaties. Vervolgens zijn er 3 werksessies 
geweest waarbij omwonenden hun inbreng 
konden geven over de landschappelijke 
inpassing van het station. Deze input is 
gebruikt voor het opstellen van het 
Landschapsplan voor de uitbreiding en voor 
het huidige station. Daarover is tijdens de 6e 
avond een terugkoppeling gegeven. Ook is 
toen de stand van zaken met betrekking tot 
het opstellen van het ontwerpinpassingsplan 
besproken. In de inloopavond daarna is het 
beheer en onderhoud van Landschapsplan 
besproken en hebben omwonenden hun 
inbreng daarover geleverd. Tijdens de 8e 
avond werd informatie gegeven over het 
ontwerpinpassingsplan en konden 
omwonenden over specifieke onderwerpen, 
bv. geluid, natuur, vragen stellen aan 
specialisten.  
  

 2 Het waterschap wijst op de risico’s dat dit 
plan met zich mee kan brengen, bijv. het 
opbarsten van de grond. Op welke wijze 
wordt het waterschap in het vervolg 
meegenomen in het PIP en de realisatie van 
de uitbreiding? 

In verband met het risico op opbarsten zijn 
er in de watertoets maatregelen beschreven 
die genomen moeten worden om het risico 
daarop zoveel als mogelijk te beperken. Met 
deze maatregelen heeft het waterschap 
ingestemd. Om te waarborgen dat er 
afstemming met het waterschap plaatsvindt 
is er in de regels van het PIP een 
voorwaardelijke verplichting opgenomen dat 
er afstemming met het waterschap moet 
plaatsvindt voordat de omgevings-
vergunning voor de uitbreiding van het 
station wordt aangevraagd. 
  

 3 De uitbreiding van het tennetstation is ca. 
5,5 ha. Is deze grond al in eigendom? Zo, 
nee wat de status van de grondaankoop om 
de uitbreiding te realiseren? 

De gronden die nodig zijn voor de 
uitbreiding van het transformatorstation zijn 
nog niet in het bezit van TenneT. De 
gronden zijn getaxeerd. Het proces voor de 
grondaankoop wordt door TenneT gedaan 
en door de provincie gevolgd.  
  

 4 Tijdens de inloopavond op 6 december 
gaven bewoners aan dat zij zich zorgen 
maakten over de straling van de kabels, 
aangezien deze kabels verzwaard worden. 

Op 21 april 2023 is het herijkte (aangepaste) 
voorzorgbeleid voor magneetvelden in de 
elektriciteitsinfrastructuur in werking 
getreden. De bronmaatregelen gelden voor 
nieuwbouw van stations en aansluitingen, 
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Wat is de reactie van de provincie op deze 
zorgen? 

niet voor uitbreidingen. Daarin staat dat de 
netbeheerder bij alle onderdelen van het 
elektriciteitsnet maatregelen moet treffen om 
de omvang van het magneetveld zo veel 
mogelijk te beperken. Deze maatregelen 
staan in bijlage 2 bij het 
beleidsadvies beschreven. TenneT voldoet 
aan dit beleid van het ministerie van EZK en 
zal aan alle overige wet- en regelgeving  
moeten voldoen.  
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